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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 
Zitting van 16 maart 2021

Beleid en Uitvoering - Samenleving en 
Ontwikkeling

10 2021_B&W_00143 Nota van antwoord - Vragen fractie BGL over verruiming 
van terrassen voor de horeca

Samenstelling:

Aanwezig:
de heer R. Bats, Burgemeester; de heer B. Harmsma, Wethouder; mevrouw T. Jongman, Wethouder; 
de heer M. Scheringa, Wethouder; mevrouw T. Bijl, Wethouder; mevrouw J. Groot de, Secretaris

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
De fractie van BGL heeft ons college schriftelijke vragen gesteld over de verruiming van terrassen 
voor de horeca. De vragen en onze antwoorden vindt u hieronder.

Vraag 1:  Is het college bereid net als vorig jaar openbare ruimte beschikbaar te stellen voor de 
horecaondernemers?

Antwoord:  Ja, het college faciliteert horecaondernemers hierin. Ook voor zolang als nog nodig is. 

Het college is sinds de opgelegde coronamaatregelen flexibel en actief omgegaan m.b.t. ruimere 
terrassen op gemeentegrond voor de horeca. Zo is in het voorjaar van 2020 horecaondernemers 
aangeboden een ruimer terras te hebben in de openbare ruimte. Ondernemers konden zich melden bij 
de gemeente als zij een ruimer terras wilden in de openbare ruimte en die mogelijkheid er was. 
Vooralsnog gold die tijdelijke toestemming van 1 juni 2020 tot 31 december 2020. Deze toestemming 
is richting de ondernemers verlengd tot 30 juni 2021 omdat ondertussen duidelijk werd dat de 
coronamaatregelen voorlopig nog wel gelden. Omdat ook de datum van 30 juni 2021 nadert, is een 
verdere verlenging niet meer dan logisch als dit nodig blijkt.

Vraag 2:  En hiervoor ook zoals vorig jaar geen extra kosten voor in rekening te brengen!

Antwoord:  Ja, net als eerder gebeurt dit kosteloos.

Vraag 3:  Kan het college samen met vertegenwoordigers van de horeca en detailhandel nu al 
nadenken en verkennen over hoe elkaar te helpen?

Antwoord:  Het college onderkent richting de horeca de moeilijke situatie als gevolg van de 
coronacrisis. Het belang van horeca is in een toeristisch recreatieve gemeente als Steenwijkerland 
groot. Daarom vinden er ook gesprekken plaats met de branche over perspectieven. Zo heeft het 
college onlangs Koninklijke Horeca Nederland, afdeling Steenwijkerland, uitgenodigd voor een gesprek 
over eventuele herstelmaatregelen.

Vraag 4:  Wat zijn de overwegingen van het college om dit wel of niet te realiseren?
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Antwoord:  Het college volgt met grote betrokkenheid het beleid van het kabinet over de aanpak van 
de coronacrisis. Het college hoort, ziet en ervaart ook de maatschappelijke- en economische gevolgen 
daarvan op de samenleving. Het laat het college niet ongemoeid hoe hard de horeca hierdoor wordt 
geraakt. 

Vervolg
-

Bijlagen
1. Schriftelijke vragen BGL - Verruiming van de terrassen voor de horeca.pdf



Schriftelijk vragen verruiming van de terrassen voor de Horeca,

Aan het college van burgemeester en wethouders

Steenwijkerwold 3 maart 2021

Geacht college,

Nu de Horeca in Nederland en dus ook in onze gemeente, alweer voor een hele lange tijd op slot zit.
En nog geen voorruit zichten zijn dat ze open kunnen gaan.
Maar dat bij vele ondernemers het water aan de lippen staat en dreigen hun opgebouwde 
onderneming misschien  te gaan verliezen.
Maar hopende dat nu het mooiere weer er aan komt, misschien de terrassen weer open kunnen, 
maar de ondernemers zich wel moeten houden aan de geldende COVID-19 maatregelen, en dus 
daarom alle ruimte nodig hebben om dit kunnen realiseren.
En wetende dat, niet elke ondernemer de ruimte heeft om een terras op deze manier te kunnen 
gaan inrichten.
En gezien het feit dat de Burgemeester een verzoek heeft gedaan richting de Nederlandse regering 
om onze mooie gemeente als proeflocatie te nemen, om de verruiming van de maatregelen te gaan 
testen, als Gemeente en ondernemers die dat zeker op een verantwoorde wijze zou kunnen 
realiseren.
De ondernemers in de Horeca met name, maar ook in de detailhandel, komen gelukkig in 
aanmerking voor deels financiële tegemoetkoming in de vaste kosten.
Maar het zal ook na de  Corona tijd nog jaren duren voordat de verliezen zijn goed gemaakt.
De horeca en de detailhandel zijn belangrijke werkgevers in onze gemeente.

Heeft BGL de volgende vragen,

1. Is het college bereid net als vorig jaar openbare ruimte beschikbaar te stellen voor de Horeca 
ondernemers?

2. En hiervoor ook zoals vorig jaar geen extra kosten voor in rekening te brengen!
3. Kan het college samen met vertegenwoordigers van de horeca en detailhandel nu al 

nadenken en verkennen over hoe elkaar te helpen
4. Wat zijn de overwegingen van het college om dit wel of niet te realiseren.

Met vriendelijke groet,
Bennie Daan
Buitengewoon leefbaar Steenwijkerland.
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